



Breast Screening and Post-Operative Packages

Packages

Breast Screening and Post-Operative Packages

Breast Screening Package

Hospital Fee **HK\$3,400**

- + 3D Mammogram and/or
Ultrasound Breast (Bilateral)*
- + Nurse Consultation
- + Health Assessment Questionnaire

Doctor Fee **HK\$ 800**

- + Detailed Medical History and Physical
Examination by Doctor

Total Package Fee **HK\$4,200**

* Actual arrangement depends on the patient's condition & doctor's clinical judgment

Post-Operation Package

Hospital Fee **HK\$1,600**

- + Lymphatic Massage
- + Nurse Consultation
- + Wound Nurse Consultation

Doctor Fee **HK\$ 800**

- + Detailed Medical History and Physical
Examination by Doctor

Total Package Fee **HK\$2,400**

Terms and Conditions

1. Patients' eligibility for these packages depends on the doctor's recommendation and the patients' actual conditions.
2. Patients with breast symptoms or patients who have a family history of breast cancer or ovarian cancer or history of breast diseases should make an appointment with our specialist before selecting a plan.
3. For **Breast Screening Package** and **Post-Operation Package**, package fee includes the indicated examination (s) and ONE consultation by a Designated Specialist, but does not include follow-up consultation(s), medication, and treatment (if needed).
4. For **Fine-Needle Aspiration Package**, package fee includes the indicated examination(s), not more than two specimens for pathology and ONE consultation by a Designated Specialist and the indicated examination(s), but does not include follow-up consultation(s), medication, and treatment (if needed).
5. If further examination on an outpatient basis is required, such as additional breast imaging, breast biopsy, pathological examination, or blood tests, additional fees will apply. Please contact our clinic for more details.
6. The packages only apply to the hospital's designated specialists.
7. Procedure must be performed during regular opening hours of Well Women Clinic (Mondays to Fridays: 09:00-17:00).
8. Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road reserves the right to make alterations to the price list and the services offered without prior notice.

Appointment and Enquiries

☎ (852) 2835 0626

💬 (852) 9860 6718

Please provide name and contact number in text message.
Our Center will contact you by phone to confirm.
Do not send voice messages or graphics.

✉ breast.carecenter@hkah.org.hk

🌐 www.hkah.org.hk

2022/01 Revised

乳房健康檢查及術後套餐

乳房健康檢查及術後套餐

乳房檢查套餐

醫院費	HK\$3,400
+ 3D乳房造影和/或 乳房超聲波掃描（兩側乳房）*	
+ 護士諮詢	
+ 健康評估問卷	
醫生費	HK\$ 800
+ 醫生病歷評估及臨床檢查	
套餐總費用	HK\$4,200

*檢查安排須按實際情況及醫生的臨床判斷

術後套餐

醫院費	HK\$1,600
+ 淋巴按摩	
+ 護士諮詢	
+ 傷口護士諮詢	
醫生費	HK\$ 800
+ 醫生病歷評估及臨床檢查	
套餐總費用	HK\$2,400

條款及細則

1. 須視乎醫生建議及求診者的實際情況而決定是否適合此計劃。
2. 如有乳房病徵、或乳腺癌或卵巢癌家族病史、或曾出現與乳房相關的疾病，請在揀選檢查計劃前致電約見本院專科醫生。
3. **乳房檢查套餐及術後套餐**已包括註明的檢查項目及一次指定專科醫生面診，不包括覆診、藥物和治療（如有）。
4. **細針吸取檢查術套餐**內的收費已包括註明的檢查項目、不多於兩個樣本的病理化驗及一次指定專科醫生面診，不包括覆診、藥物和治療（如有）。
5. 若需額外檢查或檢驗，例如加照乳房造影、抽取乳房活組織、病理化驗、驗血等，均須額外收費。詳情請向本中心職員查詢。
6. 套餐只適用於本院指定專科醫生。
7. 有關程序須於女性健康中心辦公時間內（星期一至五，09:00-17:00）進行。
8. 香港港安醫院—司徒拔道保留更改或刪改以上資料而不作另行通知。

預約及查詢

☎ (852) 2835 0626

☎ (852) 9860 6718

請以文字信息提供姓名及聯絡方法，本中心稍後由專人致電聯絡。
請勿留言或傳送圖片。

✉ breast.carecenter@hkah.org.hk

🌐 www.hkah.org.hk